
PROTOK6L Nr XXVilU2021

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 24lutego 2OZ1 r.
w sali OSP w Rybnie pod pzewodnictwem

Pana Piotra Kornatowskiego - Przewodniczacego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyrlska - Inspektor ds. Obstugi Rady i Kadr,

Zastepca Kierownika Urzqdu Stanu Cywilnego w Uzedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:15, zakonczono o godz.12:25

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 15 Radnych

- lista obecno6ci stanowi zalacznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1 .Pan Tomasz Wegrz ynowski - W6jt Gminy

2.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

4.Pan Pawel Cieslinski - Starosta Powiatu Dzialdowskrego

- lista obecnosci stanowi zalEcznik do protokolu

Porzqdek sesji:

Ad.1 i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

Obrady )(Xvlll sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:15 Pan Piotr Kornatowski

PrzewodniczEcy Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sq rejestrowane za pomoce urzqdzen

nagrywajqcych d2wiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, Ze po sprawdzeniu listy obecnosci,

na sali znajduj siQ 15 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3.Ustalenie pozadku obrad.

Przewodniczqcy Rady przedstawil pozqdek dzienny obrad.

l,Otwalcie sesji,
2.Stwierdzenie prawomocnosci obrad.
3.Ustalenie porzedku obrad.
4.Przyjecie protokolu z XXVII sesji Rady Gminy Rybno.
5.Sprawozdanie migdzysesyjne W6jta Gminy.
6.Podjecie uchwal w na6tepujAcych sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2021-2034;

2) zmian w budzecie Gminy Rybno na 2021 rok;

3) udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dztwa Warminsko-Mazurskiego na dofinansowanie

,,Przebudowy drogi wojew6dzkiej nr 538 w zakresie budowy chodnika w miejscowosci Rybno",

4) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Dzialdowskiego na realizacje zadania pn. ,,Pzebudowa

chodnika ptzy dtodze powiatowej nr '1254N w miejscowosci Truszczyny";



5) przyjecia strategii Rozwiqzywania Problem6w spolecznych na terenie Gminy Rybno na lata 2021-

2025,

6) ptzyjQcia programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt

na terenie Gminy Rybno w 2021 roku;

7) przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestt'zennego na terenach

polozonych w obrQbie geodezyjnym Nowa WieS, gm.Rybno;

8) zmieniajqca uchwale w sprawie zatwierdzenia planow pracy Komisji Rady Gminy Rybno na 2021

roki

9) rozpatrzenia petycji dotyczEcej masowych szczepien na chorobe COVID-19;

T,WystEpienie Starosty Dzialdowskiego Pana Pawla Cie5lifskiego.
S.Wolne wnioski i zapytania,
9.zamnkiecie sesji.
Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycjQ zmiany porzEdku obrad.

Wnioski o zmiane pozedku obrad: nie wniesiono.

Nastgpnie poddal pod glosowanie porzqdek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych glosami:

-,,2a" - 15

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrzymujqcych sie" - 0

przyjeta porzedek

lmienny wykaz glosowania nad pzyjQciem porzEdku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.4.Pzviecie protokolu z XXVII sesii Radv Gminv.

Pzewodniczqcy Rady poinformowal, ze protok6l z XXVII sesji zostal wylozony do wglqdu i

do czasu rczpoczecia sesji nie zlo2ono do pzewodniczecego wniosku o dokonanie

poprawek do pzedlozonego projektu protokolu.

W zwiqzku tym poddal pod glosowanie protokol z XXVII sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych glosami:

-,,2a" - 15

- ,,przeciw' - 0

- ,,wstzymujqcych siQ" -0
przyjQh protok6l z XXVII sesji Rady Gminy.

lmienny wykaz glosowania nad przyjQciem protokotu stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.5.Sprawozdanie miedzvsesvine W6ita Gminv Rvbno.

PrzewodniczEcy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu W6jtowi Gminy - Panu Tomaszowi

Wegzynowskiego, kt6ry przedlozyl sptawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej.

Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.



Po zlozeniu sprawozdania otwozyl dyskusje.

Pytan nie wniesiono.

Ad.6.Podiecie uchwal w nastepuiacvch sprawach

l.zmianv Wieloletniei Proqnozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2021-2034:

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sig do Radnej El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie proJektu uchwaly.

Radna - Elzbieta Rozentalska pzedstawila opinie komisji statych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Rafal Gniazdowski zwr6cil uwage na zbyt wysokq kwote zadluzenia gminy.

W6jt Gminy - Tomasz Wegzynowski w odpowiedzi wskazal, i2 zadluzenie gminy jest stabilne i nie

zagraza sytuacji finansowej gminy.

Na tym dyskusjQ zakonczono.

Przewodniczacy Rady zamknEl dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaty przez WicepzewodniczEcE

Rady, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstzymujqcych siQ"

podjela uchwalQ Nr XXVllU203/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Rybno na lala 2021-2034.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokotu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaty stanowi zalAcznik do protoko{u.

2) zmian w budzecie Gminv Rvbno na 2021 rok

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie proJektu uchwaly.

Radna - Elzbieta Rozentalska przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pvtan nie wniesiono.



Peewodniczacy Rady zamknql dyskusjq. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez WicepzewodniczqcE

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych sie"

podjgla uchwale Nr XXVllU204/2021 w sprawie zmian w budiecie Gminy Rybno na 2021 rok.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokofu.

3) udzielenia pomocv finansowei dla Woiewodztwa Warminsko-Mazurskieqo na dofinansowanie

..Przebudowv droqi woiew6dzkier nr 538 w zakresie budowv chodnika w mieiscowoSci Rvbno"

Przewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie prqektu uchwaly.

Radna - Elzbieta Rozentalska przedstawila opinie komisji stalych o prqekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytarl nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wicepzewodniczqcq

Rady. poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,pzeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sie"

podjqla uchwale Nr XXVllU205/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dztwa

Warmif sko-Mazurskiego na dofinansowanie ,,Pzebudowy drogi wojew6dzkiej nr 538 w

zakresie budowy chodnika w miejscowosci Rybno".

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokolu.

4) udzielenia pomocv finansowei dla Powiatu Dzialdowskieoo na realizacie zadania pn. -Pzebudowa

chodnika orzv drodze oowiatowei nr 1254N w mieiscowosci Truszczvnv''

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawre projektu uchwaly.



Radna - Elzbieta Rozentalska przedstawila opiniQ komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznlk do protokolu.

Przewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez WicepzewodniczEcE

Rady, poddat go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, gfosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstzymujacych sie"

podjela uchwalQ Nr XXVlll/206/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu

Dzialdowskiego na realizacje zadania pn. ,,Przebudowa chodnika przy drodze powiatowej nl

1254N w miejscowo6ci Truszczyny".

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

5) oeviecia Strateqii Rozwiazwania Problem6w Soolecznvch na terenie Gminv Rvbno na lata 2021-

2025

Przewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinri w sprawie prqektu uchwaly.

Radna - Elzbieta Rozentalska przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornalowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytah nie wniesiono.

PrzewodniczEcy Rady zamknal dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez WicepzewodntczacE

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujQcych sie"

podjQfa uchwa4 Nr XXVlll/207l2021 w sprawie przyj?cia Strategii Rozwiqzywania Problem6w

Spolecznych na terenie Gminy Rybno na lata 2021-2025.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

fmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznlk do protokolu.



6) ozviecia proqramu ooieki nad zwierzetami bezdomnvmi oraz zaoobieqania bezdomnosci zwiezat

na terenie Gminv Rvbno w 2021 roku

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - El2bieta Rozentalska pzedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaty.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

PzewodniczEcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zwrocit sie do wiceprzewodniczqcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw'
-0 - ,,wstrzymujecych sie"
podjgla uchwalg Nr )(xvllu208/2021 w sprawie pzyjecia programu opieki nad zwiezetami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy Rybno w 2021 roku.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokolu.

7) ozvstaoienia do soozadzenia miejscoweoo olanu zaoosoodarowania przestzenneqo na terenach

oolo2onvch w obrebie oeodezvinvm Nowa WieS. qm.Rvbno

PrzewodniczEcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie prqektu uchwaly.

Radna - E12bieta Rozentalska przedstawila opiniQ komisji statych o prqekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalecznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

PrzewodniczEcy Rady zwr6cil sie do wicepzewodniczEcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skfad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,pzeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podjela uchwale Nr XXVllU209/2021 w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego

planu zagospodarowania prizestrzennego na terenach poloionych w obrgbie geodezyjnym

Nowa Wies, gm.Rybno.



Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

8) zmieniaiaca uchwale w sprawie zatwierdzenia olan6w oracv Komisii Radv Gminv Rvbno na 2021

rok

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Elzbieta Rozentalska przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokofu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Gtos zabrali:

Radny - Sylwester Kasprowicz - przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej poinformowal, iz zmiana planu

pracy Komisji Rewizyjnej w zakresie kontroli inwestycji budowa kortu tenisowego w miejscowosci

Zabiny, wynika z zaistnialych nowych okolicznosci.

Na tym dyskusjQ zakonczono.

PzewodniczEcy Rady zwr6cil sie do wiceprzewodniczqcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,pzeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sie"

podjela uchwale Nr XXVlll/2i0/2021 w sprawie zmieniajaca uchwale w sprawie zatwierdzenia

plan6w pracy Komisji Rady Gminy Rybno na 2021 rok.

Uchwata stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalEcznik do protokolu.

9) rozoatrzenia oetycji dotvczacei masowch szczeoien na chorobe COVID-19

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowskj zwr6cil sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Elzbieta Rozentalska przedstawila opinie komisji statych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zwr6cil sie do wicepzewodniczEcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, glosami:



- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstzymujQcych sie"
podjela uchwale Nr Xxvllu211/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczqcej masowych

szczepief na chorobQ COVID-19.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaty stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.T.Wvstapienie Starostv Dzialdowskieqo Pana Pawla Cie6lifiskieqo.

W tym punkcie porzqdku obrad Pzewodniczacy Rady udzielil glosu Starosci Powiatu Dzialdowskiego

- Pawlowi Ciesliiskiemu. W swoim wystqpieniu pokr6tce przedstawil pzebieg dotychczasowej

wsp6lpracy samozqd6w. Wskazal na wykonane w 2020 roku oraz perspektywQ planowanych

inwestycji w 2021 roku pzez Powiat.

Pytanie biezqcej dzialalnosci samozEdu powiatu zadali miqdzy innymi:

- radny Bogdan Wantowski o kondycje finansowE szpitala powiatowego w okresie pandemii.

- radny Waldemar Reszka poruszyl sprawe pzebudowy drogi w miejscowosci Tuczki oraz wykonania

chodnika wzdlu2 drogi powiatowej w miejscowosci Tuczki, w kierunku Dqbr6wna.

- radni Grzegoe Januszewski podziekowal za wspolprace i wykonane inwestycje w miejscowosci

Dqbiei, natomiast Lukasz Glowacki za wykonany remont drogi w Jegli.

- radny Sylwester Kasprowicz podziekowal za dotychczasowq wspolprac9. Zadal pytanie dotyczqce

zlozenia ptzez parafiQ Koszelewy wniosku o dotacjq na renowacje kosciola parafialnego.

Starosta Dzialdowski udzielil odpowiedzi na zadane pytania. Pzybli2yl r6wnie2 cele i za,lozenia

strategii funkcjonalnej,, Po.ludniowe Mazury:

Ad.S.Wolne wnioski i zapvtania.

Rady - Adam Kasprowicz nawiqzujqc do kwestii dotacji finansowej udzielonej parafii

zymskokatolickiej w Koszelewach stwierdzil, i2 z powodu p62nego poinformowania miejscowego

proboszcza o tym fakcie, nie bylo mozliwosci wykorzystania dotacji.

Wojt Gminy - Tomasz Wegzynowski w odpowiedzi wskazal, i2 ze strony urzQdu nie bylo zadnych

zaniedban w wzgledzie. Podmiot, kt6ry otrzymuje dotacje ma prawo odm6wi6 jej przyjecia.

Radny - Sylwester Kasprowicz zwtacaj1c siQ do radnego Adama Kasprowicz zwr6cil uwagQ, 2e jako

radny i softys tq parafii, m6gl poinformowai zainteresowane osoby, o tym fakcie.

Rady - Adam Kasprowicz w odpowiedzi WaSnil, iz informacjQ w zakresie dotacji peekazal

niezwlocznie, natomiast gmina poinformowala o tym fakcie znacznie p6Zniej.

Radny - Bogdan Wantowski zapytal o procedury informowania petentow w zakresie zalatwianych

soraw.



W6jt Gminy - Tomasz Wegrzynowski w odpowiedzi pzypomnial procedure skladania i rozpatrywania

wniosku o peyznanie dotacji podmiotom zainteresowanym. Po raz kolejny wskazal, iz w poruszanym

pzypadku nie bylo zaniedbaf ze strony Urzedu Gminy. Ponadto wskazal, Ze podmiot ten nie peyjql

r6wniez dotacji ze starostwa.

Radny - Waldemar Reszka zwr6cil sie do radnego Sylwestra Kasprowicza, 2e w sposob

nieobiektryny pzekazuje informac.je na swoim portalu spolecznosciowym.

Przewodniczecy - Piotr Kornatowski zaapelowal o rczwazne kozystanie z portali spolecznoscrowych.

Stwierdzil, ze nie powinno stanowic to formy komunikacji miQdzyludzkich.

Radny - Sylwester Kasprowicz odni6sl sie do zamieszanych informacjr na portalu spolecznosciowym.

Radny - Adam Bochno zaapelowal o zachowanie i pzestrzeganie zasad moralnych.

Sekretaz Gminy - Jolanta Jendrycka przypomniala obowiqzujqce regulacje prawne w zakresie rezimu

sanrtarnego.

Ad.9.Zamkniecie obrad.

O godz.12:25 Przewodniczqcy Rady Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego porzedku

obrad - zamknel obrad XXV|ll sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protokol zakonczono.

ProtokeiB$.h{r'o R

iJ'tj'\-<'
,rt gr I'wa Sohiczlnsko

Do niniejszego protokolu zalecznik formalny stanowi nagranie zawierajqce obraz i diwiek.

Prowadzqcy obrad


